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Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) 

Förskolan Vegas framtid  

I takt med att Norrtälje stad växer så ökar också behoven av 
förskoleplatser ytterligare. Vi socialdemokrater har länge påpekat att det 
behövs en centralt placerad förskola i Norrtälje hamn.  

Redan i januari 2017 försökte vi socialdemokrater ta initiativ till en ny 
förskola i området. Behovet av en förskola fanns då, och det finns 
fortfarande. Genom att flytta Brännäsgårdens nuvarande 
fritidsverksamhet till närbelägna och ändamålsenliga lokaler i Norrtälje 
hamn så kan förskolan Vega etableras i Brännäsgården. Lokalerna är 
centralt belägna, och perfekt placerade mellan de nya bostäderna i 
hamnen och busstationen.  

När förskolan Vegas tillfälliga lokaler nu ska rivas under 2021 så har det 
moderatledda styret till synes inga permanenta lösningar för 
verksamhetens framtid. 

Min fråga är därför: 

• Hur tänker det moderatledda styret tillgodose det stora behovet 
av en centralt belägen förskola i Norrtälje stad? 

 

 
För Socialdemokraterna i kommunfullmäktige, 

 
Ulrika Falk (S) 
Oppositionsråd 
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